
 

 

 

 

Mötesnoteringar från möte med näringslivsrådet den 22 maj 2013 
 

Plats: Kommunhuset Ankaret – Häverörummet 

 

Tid: 15.00-17.00 

 

Närvarande:  

Kjell Jansson (M), Berit Jansson (C), Ulrika Falk (S), Dan Löfgren (näringslivschef),  

Bertram Schmiterlöw (LRF), Boel Högberg (Norrtälje Handelsstad), Raymond 

Fernström (Teknikföretagen i Roslagen), Anna Glas (Företagarna Roslagen), 

Christina Nilsson (Grisslehamns Företagare) 

 

1. Kjell Jansson öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  

  

2. Runt bordet – presentation och aktuella frågor  

 

Bertram Schmiterlöw, LRF kommungruppen 

LRF:s kommungrupp har frågeställningar kring företagsbesök av 

kommunens tjänstemän samt statusen kring livsmedelsupphandlingen. 

 

Dan L rapporterar att cirka 100 företagsbesök har genomförts och 

resultatet är sammanlagt väldigt positivt från båda parter. Flera företag 

ville ta emot besök än det finns chefer, vilket är positivt. Materialet från 

besöken ska sammanställas och presenteras den 27 maj på en gemensam 

chefsdag. Eventuellt kommer en ny matchning att göras längre fram.  

 

Som svar på frågan vad som händer kring livsmedelsupphandlingen 

meddelar Kjell J att beslut tagits idag om offentlig upphandling angående 

livsmedel. Antalet anbudsgivare i kommunen är få och små. Därför är det 

bra att det görs en gemensam upphandling inom Nordostkommunerna 

vilket ger ett större urval av anbudsgivare.  

 

Raymond Fernström, Teknikföretagen i Roslagen  

Inget särskilt att rapportera. 

 

Boel Högberg, Norrtälje Handelsstad 

Håller på med sommaraktiviteter, bland annat inför marknadsafton den 31 maj. 

Medlemsantalet ökar och föreningen har nu över 80 medlemmar. Norrtälje 

Handelsstads centrumchef Tomas Johansson gör ett mycket bra jobb.  

 

Clas-Håkan Jansson, Görla Företagsby 

Meddelar via Dan L att det inte finns något att rapportera. 

 

Christina Nilsson, Grisslehamns Företagare, Handelskammaren 

Föreningen arbetar med projektet att utveckla besöksnäringen i skärgården. 

Pellegrafen från Tekniska muséet är på väg till Grisslehamn för utplacering. 

Föreningen utvecklar olika produkter för turister tillsammans med författaren Erik 

Eriksson. 



 

 

 

Handelskammaren 

Näringslivsdagen den 15 april var lyckad. Deltagarna fick genomgå en mentometer-

undersökning om Norrtälje.  Framtidstron är viktigast och att företagen tydligt visar 

behov av kompetent arbetskraft för att få ungdomar att läsa vidare. Undersökningen 

bifogas noteringarna. 

 

Anna Glas, Företagarna Roslagen 

Ny ordförande sedan början av april. Föreningen har 170 medlemsföretag. Anna 

delar ut resultatet från en enkät om företagarklimatet från januari-februari 2013 med 

en svarsfrekvens på 20 %. Undersökningen bifogas noteringarna. Endast en medlem 

kom till årsmötet och frågan kommer upp hur man kan få med befintliga och nya, 

yngre medlemmar. 

 

3. Information från Kjell Jansson 

 

- Kungabesöket på Väddö Gårdsmejeri den 4 maj blev lyckat med många besökare. 
 

- Frukostmötet den 7 maj med finansmarknadsministern Peter Norman besöktes 

av cirka 65 företagare. Tanken är att fler statsråd ska medverka framöver. 
 

- Översiktsplanen med fokusområden kring skola, näringsliv och tillväxt har varit 

på utställning till den 15 maj. Materialet ska nu sammanställas och beslut tas i 

kommunfullmäktige i september, senast i oktober. Kommentarer finns att läsa på 

kommunens webbplats.  
 

- Kommunens monter på Expo Roslagen var mycket välbesökt av engagerade 

besökare.  
 

- Bygget av Förbifart Norrtälje går bra. Det sprängs nu för en tunnel som ska bli 

98 m lång. Om allt går bra öppnas vägen den 6 juni 2014. En del i projektet är 

även utbyggnaden av pendlarparkeringen vid Södra infarten med ytterligare 200 

platser, inklusive en toalett. Utbyggnaden beräknas vara hösten 2014. 
 

- Arbetet med nya badhuset i Södra bergen går enligt plan och ska vara klart till 

sommaren 2014.  
 

- Halva Norrvattenledningen från Vallentuna till Norrtälje är byggd. Vid årsskiftet 

2014/15 beräknas ledningen vara färdigbyggd. 
 

- Byte av Societetsbron pågår med invigning efter midsommar. 
 

- Upphandling av entreprenör för bygget av det nya kulturhuset släpps den 12 juni. 
 

- I kommunens Kontaktcenter sker en teknikutveckling och från och med idag 

införs ett nummer in till kommunen med knappval för snabbare och mer effektiv 

service.   
 

- Det pågår ett kontinuerligt arbete med byggprojektet i hamnen. 
 

- Kommunen har infört en ny planerings- och budgetprocess för att förbättra 

kopplingen mellan verksamhet och ekonomi. Verksamhetsplanering görs utifrån 

verksamheten som helhet efter de ekonomiska ramar som satts för respektive 

nämnd.  

 

 

 



 

 

 

 

4. Information om väg 77 

Förstudien är slutförd. Förstudien ska utgöra underlag för det fortsatta arbetet med 

förbättring av väg 77 och åtgärder inom Rimbo tätort. Kommunen har i ett yttrande 

till Trafikverket förordat att etapp ett blir att bygga förbifart runt Rimbo och att 

övriga delar sker i etapp två. Byggstart planeras till 2016. 

 

5. Övriga ärenden 

 

Handelsutredning 

En konsult ska anlitas för att göra en handelsutredning kring nyetableringar och hur 

handeln ska drivas i stadskärnan, med tanke på de stora projekt som är på gång kring 

hamnen och busstationen. Dan L återkommer i frågan. 

 

Roslagens Famn/ut- och ombyggnad av busstationen 

Det finns inga beslut kring projektet ännu. Kjell J återkommer i höst med mer 

information. 

 

Information om företagarföreningarna på kommunens webbplats 

Dan L uppmanar respektive ordförande att se över sin information om 

företagarföreningen på kommunens webbplats så att den stämmer.  

 

Nordostbilaga i DN  

Kommunerna i Stockholm Nordost gör tillsammans med Active Media Partner en 

bilaga planerad till mitten av augusti med fokus på boende och boendekvalitet. Från 

Norrtälje kommer det bland annat att handla om inflyttning och intresset kring 

projektet Norrtälje Hamn.  

 

Nästa möte 

Nästa möte hålls tisdagen den 15 oktober kl. 15.00. 

Datum i höst för frukostmöten för företagare blir 17 september och 3 december. 

 

Kjell J förklarar mötet avslutat. 

 

Vid tangentbordet  

 

Yvonne Ruthberg 

 


